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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

Pénzügyi, Jogi, Ügyrendi és Tájékoztató Bizottságának 2011. január 
19-án 17 órakor megtartott üléséről. 

 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal Tanácskozóterme 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Némedi Rezső elnök köszönti a bizottság tagjait és a megjelenteket. 
 
Megállapítja a bizottság határozatképességét: 7 főből jelen van 7 fő.  
 
Ismerteti a kiküldött napirendet és javasolja, hogy az első napirendi pontot ne 
tárgyalják, mivel a tervező úr nem jelent meg. Továbbá javasolja 3 téma felvételét a 
napirendek közé: 15.) napirendi pont legyen az iskolai élelmezésvezető és a szakács 
bérének rendezése, 16. ) napirendi pont legyen az Alsónémedi Községért 
Közalapítvánnyal kötendő együttműködési megállapodás, 17.) napirendi pont pedig 
zárt ülésen a  képviselői vagyonnyilatkozatok ellenőrzése. 
. 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

4/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága úgy dönt, hogy a kiküldött meghívóban 
szereplő 1.) napirendi pontot nem tárgyalja. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

5/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága úgy dönt, hogy a napirendek közé 14.) 
pontnak felveszi az iskolai élelmezésvezető és a szakács bérének rendezését. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 



Pénzügyi, Jogi, Ügyrendi és Tájékoztató Bizottság 2011.01.19. jk . 
 Napirend 1.) A sportcsarnok bérletének ügye. 

 3 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

6/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága úgy dönt, hogy a napirendek közé 15.) 
pontnak felveszi az Alsónémedi Községért Közalapítvánnyal kötendő 
együttműködési megállapodást.  
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 
 

7/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága úgy dönt, hogy a napirendek közé felveszi és 
zárt ülés keretében tárgyalja 16.) pontnak a képviselői vagyonnyilatkozatok 
ellenőrzését. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
 
Némedi Rezső elnök a napirendet elfogadásra javasolja. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 
 
 

8/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága a 4/2011.(01.19.) – 8/2011.(01.19) bizottsági 
határozatokban foglalt módosításokkal a napirendet elfogadta. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
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Napirend: 
 

1.) A sportcsarnok bérletének ügye. 
 
2.) A konyha bérleti díjának kérdésköre. 
 
3.) Együttműködési megállapodás az Alsónémedi Örmény Kisebbségi 

Önkormányzattal. 
 
4.) A Polgármester cafetéria-keretének módosítása.  

 
5.) Beszámoló a Teleházban lévő számítógépek további sorsáról. 

 
6.) Bérleti díjak kiegyenlítésének monitoringozása. 

 
7.) Tájékoztató a hasznosításra váró önkormányzati ingatlanokról. 

 
8.) Szóbeli tájékoztató új adók bevezetésének lehetőségéről. 

 
9.) Nagy összegű szerződések közzétételének ügye. 

 
10.) Az önkormányzati intézmények személyi állományának felmérése. 

 
11.) Képviselői kapcsolattartó mobiltelefonok vásárlásának lehetőse. 

 
12.) A Nywyg Galagonya Körének kérése. 

 
13.) Öregfiúk focicsapat kérése. 

 
14.) Az iskolai élelmezésvezető és a szakács bérének rendezése. 

 
15.) Együttműködési megállapodás az Alsónémedi Községért 

Közalapítvánnyal. 
 
Zárt ülés: 
 

16.) Képviselői vagyonnyilatkozatok ellenőrzése. 
 

Napirend 1.) A sportcsarnok bérletének ügye. 
 
Némedi Rezső elnök felkéri Belágyi Tamás ügyvezetőt, hogy ismertesse a napirenddel 
kapcsolatos előterjesztését. 
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Belágyi Tamás elmondja, hogy a GALIVA-SPORT Kft.-nek 2011. június 30-ig van 
érvényes szerződése az ABÉVA Kft.-vel, de a GALIVA-SPORT Kft. ezt szeretné 
2011. február 1-vel közös megegyezéssel felmondani.  
 
Kiss Miklós a GALIVA-SPORT Kft. képviselője elmondja, hogy a levelükben leírták, 
hogy miért szeretnék közös megegyezéssel felbontani a szerződést. 
Az új testülettel nem tudnak együtt dolgozni. Régebben is sokan voltak ellenük. Most 
szeretnének lehetőséget adni arra, hogy mással folytassák a munkát. A takarítással 
kapcsolatban egy dolgot szeretnének kiemelni. A Polgármester úrral és az 
Alpolgármester úrral való egyeztetéskor az üzemeltetésről szerettek volna beszélni, Ők 
meg csak a takarításról tárgyaltak. A takarításra direkt nem adtak le árajánlatot. 
 
Vincze József polgármester elmondja, hogy amikor bejöttek tárgyalni akkor 
rákérdeztek a takarításra is, de azt mondtuk, hogy nem kívánjuk felbontani a 
szerződést. A Karate Kupa kapcsán úgy lett beállítva, hogy van egy jó üzemeltető és 
van egy rossz testület. A parkettán utcai cipőben járkáltak, mert a takarófólia nem ért 
végig a termen.  
 
Kiss Miklós hozzáteszi, hogy a Karate Kupán videóra vették azt, hogy körömcipőben 
járkálnak a parkettán, ahelyett, hogy neki szóltak volna, hogy azonnal intézkedjen a 
vendéggel szemben. A választási kampány ideje alatt is sok minden elhangzott. Az 
egész faluban arról beszéltek, hogy ő ki, miért ők az üzemeltetők? Úgy látszik, hogy 
nem kívánatos személyek Alsónémedin. A takarításban volt egy bejárás, ahol egy 
szőnyeg alá benéztek és port találtak. Ez nem tartozik a napi takarításhoz. Volt egy 
rendezvény, ahol a Zsebedics úr fiának volt a születésnapja és a Polgármester úr is ott 
volt. A Zsebedics úr is végigszaladt utcai cipőben a parkettán, akkor neki is kellett 
volna szólni. Van néhány képviselő, aki régebben is ellene volt annak, hogy ők 
legyenek az üzemeltetők, úgy látszik, hogy most véghezviszik az akaratukat. 
 
Némedi Rezső válasza az előzőekhez, hogy a Polgármester úr szólt Belágyi úrnak, és 
ezt jól tette. A kampány alatt mindenkit támadtak. Kiss István Viktornak volt kiadva a 
takarítás ellenőrzése. A pályáztatásnál ki volt kötve, hogy a jelenlegi cég is adjon be 
árajánlatot. Azért Önöket kérdezték, ha valami gond volt, mert délutánonként nincs 
átadás-átvétel az iskola és Önök között. 
 
Vincze József válasza a kampányra: a régi testülettől kérte, hogy ne hosszabbítsák meg 
az Önök szerződését, mégis meghosszabbították. Most meg Önök mondják fel. 3 
hónap volt arra, hogy ezt megtárgyaljuk.  
 
Török  Lajosné elmondja, hogy megkereste a 2010. szeptember 15-i jegyzőkönyvet és 
abban az áll, hogy egy évre előre le vannak kötve a rendezvények. Ezért kellett 
Önökkel szerződést hosszabbítani. 
 
Bálint Sándor elmondja, hogy az új testület megalakulása után fel lett ajánlva, hogy 
kössünk új szerződést.  
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Némedi Rezső felolvassa a határozati javaslatot és szavazásra bocsátja. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

9/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága nem javasolja a Képviselő-testület felé az 
ABÉVA Kft. és a GALIVA-SPORT Kft. bérleti szerz ődésének közös 
megegyezéssel történő megszüntetését 2011. február 01-től. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 

Napirend 2.) A konyha bérleti díjának kérdésköre. 
Rozgonyi Erik elmondja, hogy korábban 50.000.- Ft. volt a bérleti díj. Megkérdeztük 
Erdődi Urat, mint szakértőt, aki legalább 175.000,- Ft-os bérleti díjat javasolt. 
 
Némedi Rezső kérdése, hogy van-e valakinek hozzáfűznivalója? 
 
Nincs hozzászólás. 

Napirend 3.) Együttműködési megállapodás az Alsónémedi Örmény Kisebbségi 
Önkormányzattal. 
 
Rozgonyi Erik elmondja, hogy ez egy kötelező feladat az önkormányzat részére. Az 
Örmény Kisebbségi Önkormányzat a költségvetéséből az Alsónémedi sport 
támogatását is tervezi. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

10/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé a kiküldött 
tervezetnek megfelelően megkötni az együttműködési megállapodást az 
Alsónémedi Örmény Kisebbségi Önkormányzattal. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
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Napirend 4.) A Polgármester cafetéria-keretének módosítása. 
 
Rozgonyi Erik tájékoztatja a képviselőket, hogy hosszas egyeztetés után kiderült, hogy 
a a cafetéria-keret 200.000.- Ft. lehet. Azt javasolja, hogy ehhez még adjunk 65.000.- 
Ft üdülési csekket.  
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

 

11/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé Vincze 
József polgármester 2011. évi cafetéria-keretét  200.000,- Ft-ban meghatározni, 
mely tartalmazza az egyes juttatásokhoz kapcsolódó, a munkáltatót terhelő 
közterhek összegét is. A cafetéria-kereten belül a Polgármester a Polgármesteri 
Hivatal Közszolgálati Szabályzatának 4.6. pontjában foglalt szabályok 
betartásával választhat az ott felsorolt juttatások közül. 
Ezen felül a Bizottság javasolja 2011-ben 65.000,- Ft összegű üdülési csekk 
juttatás biztosítását a Polgármester részére. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 

Napirend 5.) Beszámoló a Teleházban lévő számítógépek további sorsáról. 
 
Kiss István Viktor elmondja, hogy a koncepcióban meg lett határozva, hogy a Teleház 
jelenlegi formájában nem üzemel tovább. A négy gépet letesszük a földszintre, és az 
irodát az emeletre, így rá lehet látni a gépekre. A karbantartást az Önkormányzat 
informatikusa vállalta. Telepít egy olyan programot a gépekre, hogy ne lehessen 
elállítani őket. Bekapcsoláskor mindig az eredetileg telepített program áll vissza. 
 
Jakab Béla előadja, hogy miért van szükség az ő jelenlétére a Teleházban. Felsorolja a 
Teleház költségeit. A bére bruttó összeg, mivel nem alkalmazott az intézménynél. 
Igaz, hogy tavaly év elején visszaesett a forgalom, de akkor szervezett a 
munkanélkülieknek tanfolyamot. Most hozott egy listát azok nevével, aki támogatják a 
Teleház folytatását. Lehet, hogy egyszerre 2 csoportot is tudna indítani, annyi a 
jelentkező, szintén ingyenesen. Azzal is spórolni lehetne az épületben, hogy hétvégén 
abban a helyiségben ahol nincs program, nem kellene fűteni. Esetleg pályázati pénz 
bevonásával lehetne fenntartani.  
 
Józan Sándor kérdése, hogy hány alsónémedi lakos jár erre a mostani tanfolyamra? 
 
Jakab Béla válaszolja, hogy 2-3 fő. 30 vagy 60 órás egy kurzus. 
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Józan Sándor kérdése, hogy kapnak-e erről bizonyítvány? 
 
Jakab Béla válaszolja, hogy sajnos nem, mert arra nincs jogosítványa. 

Napirend 6.) Bérleti díjak kiegyenlítésének monitoringozása. 
Némedi Rezső elmondja, hogy a CBA úgy fejezi be tevékenységét, hogy több havi 
bérleti díjjal és gázszámlával tartozik. Akkor értesült csak a testület erről, amikor már 
4 hónapos volt a hátralék.  
Vincze József hozzáfűzi, hogy rossz volt a szerződés. Nem lett volna szabad 6 hónap 
felmondási időt hagyni.  
 
Suplicz Zsolt kérdezi, hogy jól érti, szinte behajthatatlan a tartozás? 
 
Vincze József elmondja, hogy ígéretet tettek a fizetésre. Az újonnan kötött szerződés 
már csak 2 hónap felmondási időt és 2 hónap kauciót tartalmaz.  
 
Józan Sándor felveti, hogy a Pénzügyi Bizottságnak minden szerződést felül kellene 
vizsgálni.  
Suplicz Zsolt kérdése, hogy ki a felelős azért, hogy 5 hónapig nem fizetett a CBA. 
 
Némedi Rezső elmondja, hogy a jegyző a munkáltatója a dolgozóknak, ő dönthet, 
hogy szankcionálja e a felelőst. 
 
Vincze József elmondja, hogy ezt a szerződést a régi testület kötötte, akkor őket is 
felelősségre kellene vonni. Több felszólítás is ment a céghez, de nem lehet elérni a 
vezetőséget. 
 
Juhász Zoltán kérdezi, hogy ha a Pénzügyi Bizottság feladata a bérbeadás, akkor miért 
nem az első ülésén derült ki a nem fizetés. A jövőben a fizetési határidő letelte után 2 
héttel kellene a bizottságot értesíteni, hogy ilyen többet ne fordulhasson elő. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

12/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága kéri Rozgonyi Erik címzetes főjegyzőt és 
Belágyi Tamást, az ABÉVA Kft. ügyvezetőjét, hogy az önkormányzat és az 
ABÉVA Kft. tulajdonában lév ő ingatlanok bérleti díjának nem fizetése esetén az 
elmulasztott határidő után két héttel elektronikus úton értesítse a Bizottság 
Elnökét, valamint a Polgármestert. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Rozgonyi Erik címzetes főjegyző és Belágyi Tamás ügyvezető. 
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Napirend 7.) Tájékoztató a hasznosításra váró önkormányzati ingatlanokról. 
 
 Némedi Rezső előadja, hogy egyeztetés után a bizottság tagjai 5 olyan ingatlant 
találtak, amit minél előbb hasznosítani kellene. A SUZUKI ULMAN, a Fő út 91., Fő 
út 54., a pártház épülete és a Kossuth utcai iskola épülete. 
A Polgármester úr egyetért a listával? 
 
Vincze József elmondja, hogy túl nagy bizalmat nem kell az eladásba fektetni. A 
pártházat nem is biztos, hogy javasolná. Nyilvánvaló, hogy ennyi ingatlanra nincs 
szükség. Annyi tervre se lesz szükség, amit már megcsináltattunk.  
 
Bálint Sándor kérdése, hogy van-e olyan szolgálati lakás, amelyben nincs bérlő? Ha 
van, nem kellene bérlőt betenni? 
 
Rozgonyi Erik elmondja, hogy eddig kizárólag önkormányzati dolgozók kaptak ilyen 
lakást. 
 
Vincze József felhívja a figyelmet arra, ha bérbe akarjuk adni, akkor új rendeletet kell 
hozni a bérleti díjakról, mert a mostani rendelet nem ilyen fajta bérletre szól. Olyan 
rossz állapotban vannak az ingatlanok, hogy nagyon sokba kerülne a felújításuk.  
 
Juhász Zoltán hozzászólása, hogy szociális alapon, köztes áron, szabott határidőig 
lehetne bérbe adni olyanoknak, akik valamilyen okból elveszítik az otthonukat.  
 
Vincze József elmondja, hogy katasztrófa esetére van 2-3 lakás fenntartva.  
 
Józan Sándor elmondja, hogy megnézte a Fő út 91.sz. alatti ingatlant. Jó állapotban 
van. Hamar fel lehetne újítani. A Kossuth u.-i iskolánál megkeresné a Református 
Egyházat, lehet, hogy érdekelné Őket.  
 
Némedi Rezső elmondja, hogy ingatlanbecsüssel fel kell értékeltetni, hogy egyáltalán 
el tudjunk indulni. 
 
Vincze József szerint a vasbolt nem negatív szaldós, mert ki van adva üzletnek. 
 
Némedi Rezső összegzi a helyzetet. A pártház kivételével a másik 4 ingatlant 
értékesíteni kell. 
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Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

13/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé Kiss István 
Viktor és Józan Sándor alpolgármesterek felkérését, hogy a volt SUZUKI 
telephely és a Kossuth utcai iskola épületének eladása ügyében eljárjanak.  
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

14/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az 
Alsónémedi Fő út 91. és Fő út 54. sz. alatti ingatlanokat eladásra meghirdesse. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 

Napirend 8.) Szóbeli tájékoztató új adók bevezetésének lehetőségéről. 
 
Vincze József elmondja, hogy két lehetőség közül lehet választani: a kommunális adó 
és telekadó. A kommunális adó nem vethető ki arra az ingatlanra amelyikre már van 
építményadó. A kommunális adó maximum összege évi 17.400,- Ft. Lehetőség van 
mentességre, pl. aki fizetett úthozzájárulást, annak nem kellene fizetnie, szociális 
alapon vagy a lakáshelyzet alapján.  
A telekadót a beépítetlen belterületi telkekre lehet kivetni. Ha a lakott területen is 
érvényesíteni akarjuk, akkor a kommunális adót nem lehet kivetni. Mindkét adónem 
egyszerre nem lehet. 
A már kivetett adót nem lehet év közben úgy módosítani, hogy hátrányos legyen az 
adózóra.  

Napirend 9.) Nagy összegű szerződések közzétételének ügye. 
 
Rozgonyi Erik tájékoztatja a képviselőket, hogy az 5 millió Ft. feletti szerződések 
felkerültek a honlapra. 
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Juhász Zoltán hozzáfűzi, hogy Csermák Béláéktól 75 millió Ft-ért vettünk egy 
ingatlant és az nincs a listában.  

Napirend 10.) Önkormányzati intézmények személyi állományának felmérése. 
Némedi Rezső kérése, hogy a Jegyző úr készítsen listát a dolgozók keresetéről, 
leterheltségéről, munkaköri leírásáról. Az intézményeknél majd az intézményvezetőket 
kell megkeresnie.  
Rozgonyi Erik kéri, hogy pontosan fogalmazzák meg, milyen kimutatást szeretnének. 

Napirend 11.) Képviselői kapcsolattartó telefonok vásárlásának lehetősége.  
 
Némedi Rezső szerint olyan csomag kellene, amelyben mindenki benne van. Azt is 
felül kell vizsgálni, hogy a régi szerződés mikor jár le.  

Napirend 12.) Nywyg Galagonya Körének kérése. 
 
Suplicz Zsolt elmondja, hogy a kérésnek 2 része van. A Galagonya kézműves kör 
szeretné a köz javára fordítani a 200 e. Ft. támogatást, de nem a Művelődési Házon 
keresztül. Bodó Anna kérése, hogy szívesen venné, ha a Galagonya kézműves körön 
kívül is kaphatna támogatást az Önkormányzattól. Akár számlát is tud adni. 
A két tevékenység együtt működne.  
 
Némedi Rezső javasolja, hogy a 200 e Ft-ot adjuk oda a Galagonya kézműves körnek, 
mégpedig úgy, hogy NYWYG számlájára utaljuk, megemelve ezzel a NYWYG-nek 
nyújtott támogatást.  
 
Suplicz Zsolt elmondja, hogy Bodó Anna eddig társadalmi munkában végezte a 
feladatot, és szeretne némi anyagi segítséget kérni. 
 
Vincze József hozzáfűzi, hogy ő sem javasol többet, mint a 200 e Ft. és a 
teremhasználat. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

15/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy 
200.000,- Ft -tal támogassa a Galagonya kézműves kört a civil szervezetek 
támogatására szánt keret terhére, mely összeggel megemeli a NYWYG Egyesület 
támogatását . 
 
Határid ő:a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
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Napirend 13.) Öregfiúk focicsapat kérése. 
 
Ifj. Marosi Boldizsár a focicsapat képviseletében elmondja, hogy tavaly a sportcsarnok 
megnyitóján felkérték a csapatot, hogy játszanak. Ennek a költsége kb. 100 e Ft. volt. 
Szeretnék, ha újra hagyomány lenne az önkormányzati kupa megrendezése. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

16/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az 
Alsónémedi öregfiúk focicsapat kérését támogatva rendezzen 2011. március 12-én 
önkormányzati kispályás focikupát a sportcsarnokban és 100.000,- Ft-ot 
biztosítson a kupa megszervezéséhez a civil szervezetek támogatására szánt keret 
terhére. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 

Napirend 14.) Az iskolai élelmezésvezető és a szakács bérének rendezése. 
 
Némedi Rezső javasolja a kérés teljesítését, mivel már korábban ígéret volt a bérek 
rendezéséről való tárgyalásra. 
 
Vincze József elmondja, hogy beszélt az iskola vezetésével és 30-30 ezer Ft-os 
emelésben maradtak 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 
 

17/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy 2011. 
február 01-től havi bruttó 30-30.000,-Ft + járulékai összegben nyújtson fedezetet 
a Széchenyi István Általános Iskolában működő konyhai szakács és 
élelmezésvezető bérének emelésére. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
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Napirend 15.) Együttműködési megállapodás az Alsónémedi Községért 
Közalapítvánnyal. 
 
Vincze József  felolvassa a szerződés tervezett szövegét.  
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága 7 igen szavazás alapján az alábbi határozatot 
hozta: 

18/2011. (01.19.) sz. bizottsági határozat 
 

Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Jogi, 
Ügyrendi és Tájékoztató Bizottsága javasolja a Képviselő-testölet felé, hogy az 
Alsónémedi Községért Közalapítvány támogatását a támogatási szerződésben 
meghatározott célra fordítsa és hatalmazza fel a Polgármestert a célok 
megvalósulása érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid ő: a Képviselő-testület soron következő ülése. 
Felelős: Némedi Rezső elnök. 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén Némedi Rezső a nyílt ülést bezárja. 
 
 
 

kmf. 
 
 
 
 
 ………………………………   …………………………….. 
  Némedi Rezső     Jakab Ágnes 
           elnök               jkv. 
 


